
Protokoll 2020-11-09

Kommunstyrelsens arbetsutskott
Tid Plats Plats
08:30-12:00 Multen, Kommunhuset i Fjugesta Location  

Övriga
Gustav Olofsson (kommundirektör)
Kajsa Rosén (Utredningssekreterare)
Anna Bilock (Ekonomichef)

Protokollet innehåller paragraferna §132

Ordförande _________________________________________________________________
Johan Niklasson (C)                                                       Berth Falk (S)

Justerare _________________________________________________________________
Håkan Söderman (M) Astrid Söderquist (C)

Sekreterare _________________________________________________________________
Kajsa Rosén

Beslutande ledamöter
Johan Niklasson (C) (ordförande) (Distans)
Berth Falk (S) (vice ordförande) (Distans)
Håkan Söderman (M) (2:e vice ordförande) 
(Distans)
Astrid Söderquist (C) (Distans)
Pernilla Marberg (SD) (Distans)

Ej tjänstgörande ersättare

Page 1 of 4



Protokoll 2020-11-09

Justerare signatur

LEKEBERGS KOMMUN ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Styrelse/Nämnd Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum 2020-11-09

Datum för överklagan 2020-11-10 till och med 2020-12-02

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset i Fjugesta
Underskrift/anslaget av

________________________
Kajsa Rosén
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Justerare signatur

§132 - Ombyggnad av Lekebergsskolans bollhall till idrottshall 
(KS 20-473)
Ärendebeskrivning

Parallellt med projektet om- och tillbyggnad av Lekebergsskolan så har ett arbete pågått kring 
att se över det som idag kallas Bollhallen. Den möter i nuläget inte de behov som skolan har 
för att bedriva fullskalig idrottsundervisning. I projektet Lekebergsskolan ingår det en mindre 
upprustning och ombyggnation av idrottslokalerna samt omklädningsrum, men ingen 
tillbyggnation för att uppgradera bollhallen till idrottshall.

LEKO har tagit fram tre olika alternativ där det första alternativet enbart möter verksamhetens 
behov av en idrottshall. Alternativ två och tre innehåller också en läktare, men de olika 
alternativen skiljer sig främst åt i antalet sittplatser.

Ett eventuellt beslut om ombyggnation till idrottshall med läktare måste ses som ett separat 
projekt och en separat beställning. Det finns dock vinster att genomföra det i samband med 
sista etappen av Lekebergsskolan, då det finns ekonomiska fördelar eftersom entreprenörerna 
redan är på plats.

Kommunstyrelseförvaltningen förespråkar alternativ två vilket bedöms både möta 
verksamhetens behov och bidra till att främja föreningslivet och folkhälsan. Det bedöms 
också vara det mest ekonomiska alternativet, för att uppnå ovanstående, då kommunen står 
inför stora investeringar framåt.

Förslag till beslut

Kommunstyrelsen beställer en om- och tillbyggnation av bollhallen på Lekebergsskolan 
enligt alternativ två

Kommunfullmäktige beslutar att såsom för egen skuld ingå borgen för Lekebergs 
Kommunfastigheter ABs räkning upp till totalt lånebelopp om 3 580 000 kr, jämte därpå 
löpande ränta och kostnader. Det totala lånebeloppet skall beräknas från skuldebrevens 
respektive ursprungliga lånebelopp.

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut

Enligt förslag till beslut.
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Justerare signatur

Beslutsunderlag
 Tjänsteskrivelse - Ombyggnad av Lekebergs skolans bollhall till idrottshall - (KS 20-473-1)
 Alternativ 1 - (KS 20-473-2)
 Alternativ 2 - (KS 20-473-3)
 Alternativ 3 - (KS 20-473-4)
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